
Referat af ASU-møde d.2.september 2021 

Mødes afholdes over teams. 

Tilstede: Inge Bibby, Rikke Jeremiassen og Louise Christiansen 

• Konstituering af ASU: formand blev Inge Bibby, kasserer blev Werner Bartsch 

og sekretær blev Louise Christiansen. 

 

• Avlsbeskrivelsesarrangementet d.5.sep. 21.  

Vi vælger at aflyse arrangementet pga. få tilmeldinger. Vi håber, at holde det i 

foråret 2022 – vi afventer udstillingskalenderen inden vi kan gå videre ift. lokaler og 

dommere.  

 

• Planlægning af den kommende tid: 

Der er foredrag med Katrine Kirchhoff d.25.sep. ift. kejsersnit, livmoderbetændelse 

mm. Der er stadig få pladser ledige. 

 

Der er ønske om et lignende foredrag på Sjælland. Louise kontakter Canicold og 

hører om de har lyst til at lave et oplæg ift. hvordan man gør en tæve klar til parring, 

undgå tomme tæver, flushing, mycoplasma mm. 

 

D.31.oktober er der avlsseminar i Middelfart med Birgitte Damsgaard, som taler om 

betydningen af en stor genpulje. 

 

Planlægning om at få Regula Bürgi herop i forbindelse med en udstilling, hvor hun 

vil tale om racestandarden 

 

• Antagene. 

Inge kontakter dem igen ift. rabatkoden. Derudover skal det vurderes på 

avlsseminaret om der er opbakning til at få taget blodprøver til Antagene på en 

udstilling, det vil kræve nogle frivillige medlemmers opbakning på dagen.  

 

• Oversættelse af artikel. 

Inge vil gå videre med at få oversat en tysk artikel vedr. kastration og sammenhæng 

med korsbåndsskader.  

 

• Drøftelse ift. ASUs rolle.  

Generel drøftelse af ASUs funktion – skal vi være oplysende på, hvad der rører sig 

og så kan medlemmerne selv selektere i den viden el. skal vi kunne stå inde for / 

dokumentere, den viden, vi vælger at fremlægge.  

 

 

 

 


